

FORM CR 58 APPLICATION FOR EXTENSION OF TIME FOR FILING ACCOUNTS

INSTRUCTIONS: Every Company must file with the Registrar a copy of the Company's accounts (and, where relevant, an auditors' report) within six months of the end of each financial year of the Company, in accordance with clause 57 of the Creative Zone - Abu Dhabi Licensing Regulations 2016.

Under clause 58, the Registrar may in exceptional circumstances, grant an extension of time of up to 6 months for the company to file its accounts. This form should be completed in full to apply for an extension of time.

Please note, this application must be made no later than six months after the end of the Company's financial period.

Registration
Number

رقم السجل

Company Name

اسم الشركة

Financial period
end date

تاريخ نهاية الفترة
المالية

Reason for extension of time

أسباب التمديد

استمارة أ.ش. 58 طلب تمديد لتقديم الحسابات

التعليمات: يتعين على كل شركة أن ترفع إلى مفوض تسجيل الشركات، نسخة كشف حسابات الشركة (وتقرير مدقق الحسابات إن وُجد) في غضون ستة أشهر من نهاية كل سنة مالية للشركة، وذلك وفقاً للبند 57 من لوائح تراخيص المنطقة الإبداعية - أبوظبي لعام 2016.

يجوز لمفوض تسجيل الشركات بموجب البند 58 منح الشركة مهلة زمنية تصل لستة (6) أشهر على المهلة المحددة لكشف حسابات الشركة وذلك في ظروف استثنائية. يجب ملء هذه الاستمارة بالكامل لتقديم طلب الحصول على تمديد المهلة.

يرجى الانتباه أنه ينبغي تقديم هذا الطلب في موعد لا يتجاوز ستة أشهر من نهاية السنة المالية للشركة.

PART D: DECLARATION

الجزء ث: إقرار

I hereby apply for up to 6 months extension of time and declare and agree with the following:

أقدم بموجب هذه الاستمارة بطلب الحصول على تمديد يصل لسته (6) أشهر وأصرح بما يلي وأوافق عليه:

- I am legally authorised to sign this Form CR 58 on behalf of the Company; and
- The information given in this Form CR 58 is true to the best of my knowledge

- أملك تفويض قانوني للتوقيع على هذه الاستمارة أ.ش. 58 بالنيابة عن الشركة؛ و
- المعلومات المذكورة في هذه الاستمارة أ.ش. 58 صحيحة حسب معرفتي

Name of Director

اسم المدير

Signature

التوقيع

Date

التاريخ

E-mail address

عنوان البريد الإلكتروني

Telephone number

رقم الهاتف